
2070826800
Vragen van het lid Van Dijken
(PvdA) aan de minister en
staatssecretaris van Verkeer en
Waterstaat en de staatssecretaris van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport
over de toegankelijkheid van het
openbaar vervoer voor
gehandicapten. (Ingezonden
5 augustus 2008)

1
Bent u op de hoogte van het artikel
«Toiletten in treinen en op stations
moeten blijven!» van de
Stomavereniging en het standpunt
van het Landelijk Overleg
Consumentenbelangen Openbaar
Vervoer (Locov) over het feit dat de
NS het aantal toiletvoorzieningen op
stations en in treinen wil beperken?

2
Bent u van mening dat deze
voornemens van de NS haaks staan
op het streven naar een voor
gehandicapten toegankelijk en
comfortabel openbaar vervoer?
Zo neen, waarom niet?

3
Kunt u de Kamer een overzicht geven
van de overeenkomsten tussen uw
ministerie en de OV-bedrijven
omtrent het invoeren van
aanpassingen ten behoeve van de
toegankelijkheid van het openbaar
vervoer voor gehandicapten en de
daaraan verbonden deadlines?
Maken afspraken over de
toegankelijkheid en aanwezigheid van

sanitaire voorzieningen onderdeel uit
van deze afspraken? Zo ja, hoe luiden
die afspraken? Zo neen, bent u van
plan om hierover aanvullende
afspraken te maken?

4
Kunt u een inschatting maken hoe
deze maatregel zal uitwerken richting
een toename van het gebruik van
Valys en de druk die dit zal opleveren
op het budget aanvullend vervoer?

5
Bent u van mening dat het beperken
van sanitaire voorzieningen door de
NS ook voor niet gehandicapte
reizigers een verontrustende
ontwikkeling is, omdat ook op korte
trajecten langdurige vertragingen
kunnen ontstaan?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen terzake van het lid
Roemer (SP), ingezonden 8 juli 2008
(2070824900).

1 http://www.stomavereniging.com/
Stomavereniging.aspx?id=422&idn=135&idl=
1&ida=1
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